
 

 

 

 

Referat af 
Generalforsamling 2022/23 
(Onsdag d. 24. maj 2023, Musikhuset Esbjerg, Havnegade 18 - kl.: 19:00) 
 

1) Valg af dirigent og referent. 

Steen Due vælges som dirigent og Nadja B. Jensen som referent. 

2) Formandsberetning. 

Formand, Mike Rooke Jensen, beretter om følgende: 

- En rigtig god sæson, hvor der var stor tilstrømning til alle holdene – i alt 145 medlemmer i 

indeværende sæson. Rigtig flot. 

- Informering vedr. utilfredshed af indførsel af deltagerloft på klubbens hold ved 

sæsonopstart. Det fremhæves igen, at dette er en beslutning, som både kan og må indføres 

enerådigt af klubbens bestyrelse for at sikre, at klubbens daglige drift fungere og levere en 

god standard for klubbens medlemmer. Det informeres ligeledes, at deltagerloftet 

vedholdes til kommende sæson.   

- Rigtig god stemning til træninger på alle årgange i løbet af hele sæsonen. 

- Gode resultater for alle klubbens turnerings- og GP-hold.  

- Afvikling af Esbjerg Turnering og venskabskampe for U11/13 med Hjerting Basket. 

- Afvikling af Esbjerg Cup #34 – maj 2023. – God afvikling og interesse, samt et lille overskud. 

- En sæson der igen har været præget af dommer- og træner-mangel. Især trænerantallet i 

klubben pointeres at være en større og større udfordring for klubben.  

- Alt i alt en rigtig god sæson, som har været præget af stor interesse og iver for at spille 

basketball.  

 

3) Fremlæggelse af regnskab for det forløbende år til godkendelse. 

Det reviderede regnskab for sæson 2022/2023 fremlægges, få poster gennemgås i detaljer 

og godkendes uden anmærkninger af de fremmødte medlemmer. 

 

4) Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen foreslår ændring i nuværende kontingentsatser.  

- Der foreslås, en kontingentstigning på 200kr. pr. hold. (med undtagelse af motionshold, da 

disse er 100% selvkørende) – hvilket skal være med til at fremtidssikre klubben mod den 

generelle stigning i udgifter, som har været uundgåelig de sidste par år.    



- De forslået kontingentsatser afspejler sig ikke i en procentmæssig stigning, men ved en 

vurdering af, hvor mange gange holdene træner samt deltagelse i turnering og antal kampe. 

Desuden er der blevet sammenlignet kontingentsatser med andre sportsklubben i Esbjerg 

Kommune. 

De fremlagte kontingentsatser for sæson 2023/2024 godkendes af generalforsamlings 

fremmødte stemmeberettet medlemmer. 

 

Kontingentsats for kommende sæson 2023/2024, fastsættes til følgende takster: 

- U9+U11 / 900kr. 

- U13 / 1200kr. 

- U15 / 1200kr. 

- U17 / 1450kr. 

- Senior / 1700kr. 

- Motionshold / 800kr. 

5) Behandling af evt. indkomne forslag. 

(Ingen indkomne forslag er modtaget i løbet af denne sæson) 

 

6) Valg af formand. 

  Mike Rooke Jensen (villig til genvalg, dog på sidste sæson) 

I. Mike Rooke blev genvalgt  

7) Valg af øvrig bestyrelse, 4 medlemmer. 

 Jakob Grutt Hansen, kasserer (villige til genvalg, dog på sidste sæson pga. flytning) 

  Julie Rasmussen (villig til genvalg, dog på sidste sæson) 

  Nadja Baungaard Jensen (villig til genvalg, dog på sidste sæson) 

  Mike Salcedo (villig til genvalg) 

I. Alle bestyrelsesmedlemmer genvælges.  

8) Valg af suppleant. 

 Tenna Frisdahl Bay (villig til genvalg) 

I. Tenna Bay blev genvalgt 

9) Valg af to revisorer og revisorsuppleant. 

  Hans Siig Nielsen. Tenna Frisdahl Bay. (villig til genvalg) 

I. Begge to blev genvalgt 

II. Suppleant blev Mette Siig    

10) Valg af event- og stævneudvalg. 

  Eventudvalg 

   Bestyrelsen og de aktive trænere (dette fortsætter i sæsonen 2023/24) 

I. Et forslag fra deltagende forældre er at få forældre til at hjælpe med at lave flere 

sociale arrangementer for de enkelte hold, så det kan styrke holdånden.  

Stævneudvalg (Esbjerg Cup) 

Hans Siig Nielsen (ikke villig til genvalg), Tenna Frisdahl Bay (ikke villig til genvalg), Mikkel 

Ulsøe? Mette Siig Nielsen? Casper Heiberg? 

I. Mikkel Ulsøe vil gerne genopstille 



II. Mette Siig vil overveje det, da det kommer an på omstændighederne 

omkring Esbjerg Cup til næste år. Dette skyldes, at Esbjerg Cup altid har 

været afholdt i Bededagsferien, og denne eksisterer ikke næste sæson. 

III. Magnus Hansen vil gerne være med i stævneudvalget – dog kun for én 

sæson grundet flytning. 

IV. Casper Heiberg var ikke til GF, men bliver adspurgt senere.  

I første omgang, stilles klubbens stævneudvalg i beror, hvorefter der søges efter yderligere 

3-5 personer til udvalget. Herefter vil Bestyrelsen og evt. nyt stævneudvalg afhold et 

afklarings- og planlægnings-møde til en kommende ny version af Esbjerg Cup. 

11) Eventuelt 

Der informeres om sæson 2023/24, og evt. udfordringer der skal tages stilling til.  

- Mike Rooke Jensen fremlægger den store problematik omkring trænermangel til 

kommende sæson. Status på nuværende tidspunkt er, at der mangles trænere til 2 hold til 

kommende sæson. Hhv. klubbens U13 og U15. Det drøftes til generalforsamlingen om, hvad 

klubben kan gøre, så vi ikke, i sidste ende, risikere at skulle suspendere eller lukke nogle af 

holdene til kommende sæsonstart. Internt i klubben, søges der igen efter personer, der 

kunne have interesse i at løftet disse træneropgaver. Yderligere har Bestyrelsen besluttet at 

bruge penge på en annonce på sociale medier, hvilket håbes at lokke nye trænere til 

klubben. Desuden, så søges der på uddannelsesinstitutioner i Esbjerg. 

Afslutningsvis opfordres alle klubbens medlemmer og forældre til at kontakte Bestyrelsen, 

hvis de har kendskab til kandidater, som kan udfylde træneropgaver i klubben. 

 

Udmeldinger vedr. sæsonopstart til sæson 2023/2024, der forventes at start d. 4/9/23 – vil 

komme i løbet af sommeren på Facebook og klubbens hjemmeside. 

Venlig hilsen  

Bestyrelsen / BKE 


